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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
 
Az ülés  

időpontja: 2014. december 4. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2014/6 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Nagy Emese tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Magyar Gábor Ferenc tag 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály képviselő: Köszöntöm a bizottsági tagokat, köszöntöm polgármester urat, jegyző 
urat ezen a rövid bizottsági ülésen. Megállapítom, hogy a bizottság határozatképes, hisz öt főből 
három fő jelen van. Történt egy kis baki a mai testületi üléssel kapcsolatban, két olyan napirendi 
pont van, amit az Előkészítő Bizottságnak meg kellett volna tárgyalni, vagy legalább is véleményt 
kellett volna róla mondani. Én közben a Tiborral beszéltem erről az ügyről, és megállapodtunk mi 
egy bizonyos dologig, de aztán végiggondoltam, hogy tegyük ezt hivatalossá. Az egyik napirendi 
pont az ellenőrzési terv, a másik a tervezési árajánlat, a testületi ülés meghívójában foglaltaknak 
megfelelően. Kérem, hogy aki ezeknek a napirendi pontoknak a tárgyalását elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
39/2014.(XII.4.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) 2015. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 
2.) Árajánlat megtárgyalása településközpont koncepcionális terveire 
 



oldal: 2/4 

Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: 2015. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 
 
Sági Mihály elnök: Első napirendi pont, a belső ellenőrzési terv elfogadása. Erre én azt 
mondanám a bizottság tagjainak, hogy nincs mit megvitatni rajta, tudomásom szerint. Az elmúlt 
időszakkal fog foglalkozni, meg néha előre is tekint. Én azt kérném a bizottság tagjaitól, hogy ha a 
belső ellenőr, a Juhász Lejla is egyetért majd vele, hogy ha azt látjátok a pontokból, én 
megkérdeztem a jegyző urat, és azt mondta, hogy nincs akadálya, ha tudjuk, hogy melyik pont 
mikor következik ellenőrzésre, és úgy látjátok, bármelyikőtök, hogy valamelyikbe esetleg részt 
szeretne venni, vagy ott szeretne lenni, vagy bővebben tájékozódni róla, akkor megkérdezzük, 
hogy ennek van-e akadálya. Én ezt a napirendi pontot mindenképpen javaslom elfogadásra a 
képviselő-testületnek. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
40/2014.(XII.4.)EB. határozat 
 
Tárgy: 2015. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a 2015. évi belső 
ellenőrzési tervet az előterjesztés szerinti tartalommal a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: Árajánlat megtárgyalása településközpont koncepcionális terveire 
 
Sági Mihály elnök: Nem is az előbbi témával volt a gondom, hanem ez a második, a tervezési 
ajánlat, hisz akkor, amikor ezt áttanulmányozta valaki, vagy elolvasta, akkor ennek a végösszege 
csak 3 millió 625 ezer forint, és ez mélyen érintheti a költségvetést is. Jegyző úrral megbeszéltük 
most, hogy több lehetőség is van, vagy azt mondja a bizottság, hogy nem javasolja még 
tárgyalásra sem ezt az anyagot. Azt is megbeszéltük, hogy mivel az úr is itt van, ezért hallgassuk 
meg, de semmiféleképpen ne szülessen ma döntés ebben az ügyben. Ennek nem ismerjük teljesen 
a hátterét, nem ismerjük a költségvetés sarokszámait, nem ismerjük, hogy miben tudunk 
egyáltalán majd megalkudni, azért kiadjunk 3 millió 625 ezer forintot, hogy legyen egy tanulmány 
tervünk. Ha majd lépésenként haladunk előre, majd ha pályázatot nyer az önkormányzat, akkor 
lehetne vele szerződni, hisz nem olyan sok, 15-17, illetve 22-24 munkanapot vállal ez a tervező 
iroda, de addig én azt mondom, hogy semmiféleképpen olyan döntés, hogy ezeket a 
tanulmányterveket az önkormányzat készítse el, ne szülessen.  
 
Máté Gábor polgármester: Én küldtem egy emailt pénteken, ezzel kapcsolatosan, hogy ez nem 
döntésre előkészített anyag. Azért nem vittem az előző testületnek, mert úgyis gondoltam, hogy ez 
hosszabb távú kérdés, az előző testület úgysem döntött volna, fölöslegesnek tartottam volna a 
tájékoztatását a mérnök úrnak a testületi tagoknak, hogy ha úgyis kicserélődik, és úgyis újra neki 
kell menni a dolognak. Ez még a nyáron született, és én eltoltam erre az időszakra, hogy most 
beszéljünk róla. De határozottan nekem is ez a véleményem, és a mérnök úr is ezzel a szándékkal 
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jött. Én ezt mondtam is neki, hogy ne számítson arra, hogy most itt mi dönteni fogunk, mert mi 
akkor fogunk ilyen pénzeket bele áldozni bármibe is, ha egyrészt van rá pályázat, másrészt a 
pályázatba beépíthető. Az, hogy mi önállóan nekimenjünk egy ilyen tervezési költségnek, az kizárt 
dolog, mert nem tudjuk azt, hogy milyen szinten kell megtervezni majd, milyen előírásai lesznek 
egy-egy pályázatnak. Az a lényeg, hogy legyen egy párbeszéd közöttünk, tudjuk, hogy ő milyen 
irányt gondol, és utána, majd amikor közeledünk a témához, akkor majd megint elővesszük a 
dolgot. A mai napnak egy tájékoztató a célja, semmi több, hogy tudjatok kérdéseket fölvetni, hogy 
tudjatok elvárásokat megfogalmazni, esetleg az ő elmondásai alapján, mit vegyen még figyelembe, 
mi az, ami még fontos lehet, esetleg amire még nem gondoltunk. Ez egy nyári terület bejárás volt, 
a településtervező mérnökkel, meg egy tájépítész mérnökkel, így hármasban mentünk végig és 
ötletelgettünk.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor tehát aki egyetért azzal, hogy ezt a tervezési árajánlatot a Képviselő-
testület érdemi döntés nélkül vitassa meg, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
 
 
41/2014.(XII.4.)EB. határozat 
 
Tárgy: Árajánlat megtárgyalása településközpont koncepcionális terveire 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a településközpont 
koncepcionális terveire vonatkozó árajánlatot az előterjesztés szerinti tartalommal a Képviselő-
testületnek érdemi döntés nélkül megvitatásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
Sági Mihály elnök: A harmadik dolog, ezt csak kérdezem tőled, meg jegyző úrtól, hogy él-e még 
az a szabály, hogy helyi adót megállapítani csak december 15-ig lehet. 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Új adót megállapítani csak úgy lehet, hogy január 1-vel lép hatályba, 
viszont az, hogy ez ki legyen hirdetve, ahhoz van ez a december 15. Évek óta az a megítélésünk, 
hogy a lakosságnak a teherviselő képessége már így is a határon mozog. Ennek eddig még nem 
vetődött fel a szükségessége.  
 
Máté Gábor polgármester: A jövő héten lesz is egy testületi ülés, december 11-én a csengelei 
testülettel egy közös képviselő-testületi ülés lesz. Ennek semmi akadálya, ha Misi úgy látod, hogy 
ezzel foglalkozzunk, és van ötleted, én még nem akartam vele foglalkozni, mert még túl korainak 
éreztem, de beszéljünk róla.  
 
Sági Mihály elnök: Szeretném elmondani mindenkinek, hogy én sem adózás területén, se semmi 
területén soha nem azt nézem, hogy mi az egyéni érdekem. Mindig azt nézem, hogy az a 
közösségnek hoz, vagy visz, nem érdekel a népszerűség sem, én ilyen típusú ember vagyok. Ha a 
törvénytervezetet, a költségvetést nézegetitek, bizony lesznek benne olyan dolgok, amiket eddig 
kaptatok, és ezután nem kaptok. Például a közgyógyellátást kiveszik a központi támogatásból, nem 
tudom mekkora összegről van szó. Engem, mint embert, mint vállalkozót bosszant az, hogy 
megvesz tőlem egy pótkocsit, ami után én 197 ezer forintot befizetek hozzátok adóba, ő 



átrendszámozza egyébre, és nem fizet utána semmit. Furcsaságok vannak ebben az életben, és ezt
most nagyon szépen kikerÜlik. Vannak önkormányzatok, akik ez ellen ők is föltették a pléhpofát, és
azt mondták, hogy igenis mindenkijáruljon hozzá.

Máté Gábor polgármester: Szerintem ezt holnap át tuojuk beszélni, ha van valami konkrét
ötleted, és talán akkor 11-re konkrét dologgal tudunk előállni a testÜleti ülésre.

Sági Mihály elnök: Jó rendben van. Köszönöm szépen a bizottságnak, hogy elfogadtátok a
meghívást. A bizottsági ülést bezárom.
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JELENLÉTI ÍV
Pusztaszer Község önkormányzata Képviselő_testiiletének

Élőkészitő Bizottsága
2ot4. december 4_én

megtartott ülésén megjelentekről

Sá9i Mihály elnök

Kósáné Buknicz Mária tag

Magyar Gábor Ferenc tag

Nagy Emese tag

Máté Gábor polgármester
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